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Próba orkiestry w Kaskach. (Justyna Napierała)

Liczy ponad trzydzieści lat, niemal od początku kieruje nią Krystyna Krzemińska, prezes
OSP Kaski. Jak mówi orkiestra to jej pasja i zaraża nią młodzież. Orkiestra znana jest w
środowisku jako wyjątkowo utalentowana, profesjonalna i z bogatym repertuarem. Co
ciekawe przy straży w 2013 roku pojawiła się filia szkoły muzycznej, dzięki czemu w
orkiestrze nie ma co narzekać na nowych członków, pojawiają się w naturalny sposób, są to
często uczniowie tej właśnie szkoły muzycznej.

Dyrygentem orkiestry od 9 lat jest Adam Czajkowski.

– Pani Krysia goni nas do roboty, odpowiada za logistykę, motywuje dzieci – mówi z uśmiechem
dyrygent.

Przyznaje, że jest dumny jak wspólnie występują, ostatnio stworzyli muzyczną oprawę podczas
uroczystości Klubu Generałów na Placu Piłsudskiego w Warszawie.



– Grywamy też podczas innych uroczystości od pogrzebów, po festyny, spotkania patriotyczne, śluby.

Młodzi ludzie mają do dyspozycji wiele instrumentów, wśród nich: flet, klarnet, saksofon, trąbka,
waltornia, puzon, tuba czy perkusja.

Próby są dwa razy w tygodniu we wtorki i piątki.

– Mamy pracowitą i utalentowaną młodzież – mówi Krystyna Krzemińska.

Orkiestra ma bardzo bogaty repertuar. Co w duszy gra?

– Uwielbiam Ave Maria – mówi prezes Krzemińska a ja się wzruszam podczas Marszu Pierwszej
Brygady, dodaje Adam Czajkowski.

Orkiestra liczy 47 muzyków.
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